

QUALITY POLICY STATEMENT

بيان سياسة الجودة

Date: 11 Jan 2021

التاريخ: 11 يناير 2021

Aluminium Bahrain B.S.C. (Alba) considers the requirements of all interested parties and stakeholders in its business processes.

The corporate policy of Alba is to operate the smelter in a safe and clean environment, and in a cost-effective manner. The quality policy for the Casthouse Quality Management System (QMS) is:

- Strengthen the supply chain by developing a reliable and broad vendor base
- Ensure 'on time' delivery of our products to the customers with quality levels that meet their requirements and expectations
- Provide customers with technical support
- Continually improve the Quality Management System to meet the changing demands of the market and enhance customer satisfaction
- Align the Casthouse QMS with the other management systems at Alba

Our strategic direction, corporate goals, values and the mission and vision statements form the basis for the quality policy.

Alba Management will review the policy statement periodically for its suitability and relevance to our core business.

We are committed to the principles of Quality Management System and to the practices documented in the QMS procedures. These principles and practices are the cornerstone for Aluminium Bahrain B.S.C. to be regarded by our customers as the number one aluminium supplier for the generations to come.

تتبعنا الشركة. تشكل توجهاتنا الاستراتيجية وأهدافنا المؤسسية وقيمنا وبيان مهمتنا وبيان رؤيتنا الأساس لسياسة الجودة التي تتبعها الشركة.

تقوم سياسة الشركة على تشغيل المصهر في بيئة آمنة ونظيفة وبتكلفة فعالة. وتتمثل سياسة الجودة لنظام إدارة المسبك في الآتي:

- تعزيز سلسلة التوريد من خلال تطوير قاعدة موردين موثوقة وواسعة
- ضمان تسليم منتجاتنا للعملاء في الوقت المحدد بمستويات جودة تلي متطلباتهم وتوقعاتهم
- تزويد العملاء بالدعم الفني
- تحسين نظام إدارة الجودة باستمرار لتلبية المتطلبات المتغيرة للسوق وتعزيز رضا العملاء
- انسجام نظام إدارة جودة المسبك مع أنظمة الإدارة الأخرى المتبعة في البا

تتبعنا الشركة. تشكل توجهاتنا الاستراتيجية وأهدافنا المؤسسية وقيمنا وبيان مهمتنا وبيان رؤيتنا الأساس لسياسة الجودة التي تتبعها الشركة.

ستقوم إدارة البا بمراجعة هذه السياسة بشكل دوري لضمان استمرار استدامتها وملاءمتها لأعمالنا الأساسية. نحن ملتزمون بمبادئ نظام إدارة الجودة والممارسات المنصوص عليها في إجراءات نظام إدارة الجودة. وبالإضافة إلى ذلك فإن هذه المبادئ والممارسات هي أساس كل ما نقوم به في شركة ألمنيوم البحرين ش.م.ب. (البا) من أجل أن نصبح الخيار الأول لتوريد منتجات الألمنيوم للأجيال القادمة.



علي البقالي
Ali Al Baqali
الرئيس التنفيذي
Chief Executive Officer